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PROCES - VERBAL 

 

Încheiat astăzi 31.01.2022, în sedinta ordinară a 

Consiliului Local al Comunei Racoș 

 

D-na consilier Opra Margareta, președintele de ședință, deschide lucrările ședinței ordinare din 

data de 31.01.2022 și constată că din totalul de 13 consilieri aflați în funcție, sunt prezenți fizic la ședință un 

număr de 12 consilieri, si anume: Antal Peter-Csaba, , Puskas Lenke, Opra Margareta, Andrei Iosif, Lorincz 

Botond, Dudaș Cornel, Cimpoer Mihai, Zămăcău Gheorghe, Cărăvan Ionuț-Silviu, Bălăceanu Adrian Petre, 

Dudaș Vasile, Rakosi Ioan, iar domnul consilier Szabo Levente-Almos fiind prezent online prin aplicația 

whatapp. 

Şedinţa este legal constituită.  

 

D-na consilier Opra Margareta, președintele de ședință, prezintă ordinea de zi, și anume:  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii de funcții din cadrul aparatului de specialitate 

al Primarului Comunei Racoș; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei școlare a unităților de învățământ preuniversitar 

pentru anul 2022-2023, în Comuna Racoș. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei cadrelor didactice și personalului 

auxiliar care își desfășoară activitatea pe raza Comunei Racoș, județul Brașov; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea pentru filmarea, înregistrarea audio – video și difuzarea 

ședințelor Consiliului Local Racoș, precum și a evenimentelor culturale aprobate de Consiliul Local Racoș 

și organizate de primăria Comunei Racoș; 

5. Proiect de hotărâre privind stabilirea taxei de colectare și transport a gunoiului menajer în 

Comuna Racoș, pe anul 2022, pentru gospodăriile unde locuiește o singură persoană; 

6. Proiect de hotărâre privind acordarea de compensatii în bani si unele facilitati pentru 

personalul  din cadrul Serviciului Voluntar pentru situatii de urgenta al Comunei Racos; 

7. Proiect de hotărâre privind însușirea Acordului de cooperare privind organizarea și exercitarea              

activității de asistență socială; 

8. Diverse 

 

Se supune la vot ordinea de zi, fiind votată cu 13 voturi pentru de către cei 12 consilieri prezenți 

fizic la ședință și un consilier local online prin aplicația whatapp. 
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La ședință mai participă o delegație din cadrul Asociației Romilor din Făgăraș împrenumă cu 

d-lul Androne Ionuț. 

Secretarul general al comunei cu atribuții delegate dă citire procesului – verbal al ședinței 

extraordinare din data de 06.01.2022, care este aprobat cu 13 voturi pentru de către cei 12 consilieri prezenți 

fizic la ședință și  un consilier local online prin aplicația whatapp. 

Secretarul general al comunei cu atribuții delegate dă citire procesului – verbal al ședinței 

extraordinare din data de 20.01.2022, care este aprobat cu 13 voturi pentru de către cei 12 consilieri prezenți 

fizic la ședință și  un consilier local online prin aplicația whatapp. 

 

Cu acceptul consilierilor local, sunt invitați cei de la Asociației Romilor din Făgăraș să prezinte 

proiectul ,,Putem mai mult împreună". 

D-lul Androne Ionuț – coordonatorul de proiect din cadrul Asociației Romilor din Făgăraș 

prezintă Planul de acțiune locală în care sunt identificate problemele majore ale comunității de romi din 

Comuna Racoș. Acesta specifică faptul că proiectul  face parte din Programul ,, Dezvoltare locală, reducerea 

sărăciei și creșterea incluziunii romilor" finanțat prin Grandurile SEE și norvegiene și menționază faptul că, 

Primăria Comunei Racoș nu este condiționată de o alocare financiară în vederea împlimentării Planului de 

acțiune locală. În consecință dorește ca Planul de acțiune locală prezentat să fie aprobat printr-o hotărâre a 

Consiliului Local Racoș. 

D-ul Primar, Epureanu Ion, precizează faptul că la momentul de față există un proect privind 

canalizarea, dar ca urmare a modificărilor prețurilor, urmează ca proiectul să fie redepus pt a primi finanțarea 

necesară. 

D-ul Consilier Local Bălăceanu Adrian – Petre specifică faptul că, chiar dacă D-lul Androne 

Ionuț a menționat faptul că Primăria Comunei Racoș nu este condiționată de o alocare financiară, majoritatea 

acțiunilor aflate în Planului de acțiune locală, este menționat ca responsabili Primăria Comunei Racoș și 

Consiliul Local al Comunei Racoș, de aici rezultă faptul că pentru ca aceste acțiuni să poate fi implementate 

și realizare trebuie obligatoriu să fie finanțate de către  Primăria Comunei Racoș. 

D-ul Consilier Local Bălăceanu Adrian – Petre face referire la acțiunea nr.4 din Planului de 

acțiune locală privind intabularea locuințelor din comunitatea de romi din satul Racoș și menționează că 

practic Primăria Comunei Racoș va suporta cheltuielile pentru întocmirea planurilor parcelare în vederea 

emiterii titurilor de proprietate. 

D-ul Primar, Epureanu Ion, specifică faptul că în momentul de față Primăria Comunei Racoș 

împreună cu Consiliul Local al Comunei Racoș nu îți pot lua angajamentul ca pe viitor sa fie implementate 

acțiunile din Planului de acțiune locală. 

Se trece la discutarea proiectelor înscrise pe ordinea de zi: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii de funcții din cadrul aparatului de 

specialitate al Primarului Comunei Racoș; 
Proiectul de hotărâre întocmit de dl. Primar Epureanu Ion este însoţit de  avizul comisiei pentru 

probleme de dezvoltare economico – socială, buget finanţe, administrarea patrimoniului public şi privat, al 

comunei, agricultură, silvicultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi comerţ, de avizul 

comisiei pentru probleme de invatamant, sanatate, cultura, protectie sociala, activitati sportive si de agrement, 



precum și de avizul comisiei pentru probleme de administrație publică, juridică, apărarea ordinii și liniștii 

publice, a drepturilor cetățenilor. 

Secretarul general al Comunei Racoș cu atribuții delegate prezintă proiectul de hotărâre și 

necesitatea de aprobare structurii de funcții din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Comunei Racoș  

Nefiind alte discuţii sau comentarii asupra punctului 1 de pe ordinea de zi,  d-na Consilier Local 

Opra Margareta, președinte de ședință , supune la vot Proiectul de hotărâre, fiind votat cu 13 voturi pentru 

de către cei 12 consilieri prezenți fizic la ședință și un consilier local online prin aplicația whatapp, fiind 

adoptată astfel Hotărârea nr. 5 din data de 31.01.2022. 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei școlare a unităților de învățământ 

preuniversitar pentru anul 2022-2023, în Comuna Racoș; 

 

Proiectul de hotărâre întocmit de dl. Primar Epureanu Ion este însoţit  de avizul comisiei pentru 

probleme de invatamant, sanatate, cultura, protectie sociala, activitati sportive si de agrement. 

Secretarul general al Comunei Racoș cu atribuții delegate prezintă proiectul de hotărâre cu 

menționarea faptului că Inspectoratului Școlar al Județului Brașov a acordat aviz favorabil pentru rețeau 

școlară are va funcționa în Comuna Racoș în anul 2022 – 2023. 
Nefiind alte discuţii sau comentarii asupra punctului 2 de pe ordinea de zi,  d-na Consilier Local 

Opra Margareta, președinte de ședință, supune la vot Proiectul de hotărâre, fiind votat cu 13 voturi pentru de 

către cei 12 consilieri prezenți fizic la ședință și un consilier local online prin aplicația whatapp, fiind adoptată 

astfel Hotărârea nr. 6 din data de 31.01.2022. 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei cadrelor didactice și 

personalului auxiliar care își desfășoară activitatea pe raza Comunei Racoș, județul Brașov  

 

Proiectul de hotărâre întocmit de dl. Primar Epureanu Ion este însoţit de  avizul comisiei pentru 

probleme de dezvoltare economico – socială, buget finanţe, administrarea patrimoniului public şi privat, al 

comunei, agricultură, silvicultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi comerţ. 

Nefiind alte discuţii sau comentarii asupra punctului 3 de pe ordinea de zi,  d-na Consilier Local 

Opra Margareta, președinte de ședință , supune la vot Proiectul de hotărâre, fiind votat cu 13 voturi pentru 

de către cei 12 consilieri prezenți fizic la ședință și un consilier local online prin aplicația whatapp, fiind 

adoptată astfel Hotărârea nr. 7 din data de 31.01.2022. 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea pentru filmarea, înregistrarea audio – video și 

difuzarea ședințelor Consiliului Local Racoș, precum și a evenimentelor culturale aprobate de 

Consiliul Local Racoș și organizate de primăria Comunei Racoș 

Proiectul de hotărâre inițiat de dl. Consilier Local Bălăceanu Adrian – Petre este însoţit de  

avizul comisiei pentru probleme de dezvoltare economico – socială, buget finanţe, administrarea 

patrimoniului public şi privat, al comunei, agricultură, silvicultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, 

servicii şi comerţ, de avizul comisiei pentru probleme de invatamant, sanatate, cultura, protectie sociala, 

activitati sportive si de agrement, precum și de avizul comisiei pentru probleme de administrație publică, 

juridică, apărarea ordinii și liniștii publice, a drepturilor cetățenilor. 

Secretarul general al Comunei Racoș cu atribuții delegate prezintă proiectul de hotărâre. 



D-ul Consilier Local Antal Peter – Csaba menționează faptul că ședințele de Consiliu Local 

sunt publice și poate participa oricine.  

Nefiind alte discuţii sau comentarii asupra punctului 4 de pe ordinea de zi,  d-na Consilier Local 

Opra Margareta, președinte de ședință , supune la vot Proiectul de hotărâre, fiind respins cu 9 voturi împotriva 

(Szabo Levente-Almos, Dudaș Cornel, Dudaș Vasile, Zămăcău Gheorghe, Antal Peter-Csaba, Cimpoer 

Mihai, Rakosi Ioan, Puskas Lenke și Opra Margareta) și 4 voturi pentru (  Bălăceanu Adrian – Petre, Andrei 

Iosif, Lorincz Botond și Cărăvan Ionuț-Silviu) de către cei 12 consilieri prezenți fizic la ședință și un consilier 

local online prin aplicația whatapp, fiind respinsă astfel Hotărârea nr. 8 din data de 31.01.2022. 

5. Proiect de hotărâre privind stabilirea taxei de colectare și transport a gunoiului menajer 

în Comuna Racoș, pe anul 2022, pentru gospodăriile unde locuiește o singură persoană 

 

Proiectul de hotărâre inițiat de dl. Consilier Local Bălăceanu Adrian – Petre este însoţit de  

avizul comisiei pentru probleme de dezvoltare economico – socială, buget finanţe, administrarea 

patrimoniului public şi privat, al comunei, agricultură, silvicultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, 

servicii şi comerţ, de avizul comisiei pentru probleme de invatamant, sanatate, cultura, protectie sociala, 

activitati sportive si de agrement, precum și de avizul comisiei pentru probleme de administrație publică, 

juridică, apărarea ordinii și liniștii publice, a drepturilor cetățenilor. 

D-ul Consilier Local Bălăceanu Adrian – Petre menționează faptul că o persoană care locuiește 

singură, produce o cantitate de gunoi menajer mult mai puțin și marea majoritate sunt persoane vârstice, care 

au pensii mici, astfel că venim în ajutorul lor cu o astfel de taxă. 

Nefiind alte discuţii sau comentarii asupra punctului 5 de pe ordinea de zi,  d-na Consilier Local 

Opra Margareta, președinte de ședință, supune la vot Proiectul de hotărâre, fiind votat cu 13 voturi pentru de 

către cei 12 consilieri prezenți fizic la ședință și un consilier local online prin aplicația whatapp, fiind adoptată 

astfel Hotărârea nr. 9 din data de 31.01.2022. 

 

6. Proiect de hotărâre privind acordarea de compensatii în bani si unele facilitati pentru 

personalul  din cadrul Serviciului Voluntar pentru situatii de urgenta al Comunei Racos 

Proiectul de hotărâre întocmit de dl. Primar Epureanu Ion este însoţit de  avizul comisiei pentru 

probleme de dezvoltare economico – socială, buget finanţe, administrarea patrimoniului public şi privat, al 

comunei, agricultură, silvicultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi comerţ ,  precum și de 

avizul comisiei pentru probleme de administrație publică, juridică, apărarea ordinii și liniștii publice, a 

drepturilor cetățenilor. 

Nefiind alte discuţii sau comentarii asupra punctului 6 de pe ordinea de zi,  d-na Consilier Local 

Opra Margareta, președinte de ședință, supune la vot Proiectul de hotărâre, fiind votat cu 13 voturi pentru de 

către cei 12 consilieri prezenți fizic la ședință și un consilier local online prin aplicația whatapp, fiind adoptată 

astfel Hotărârea nr. 10 din data de 31.01.2022. 

 

7. Proiect de hotărâre privind însușirea Acordului de cooperare privind organizarea și 

exercitarea  activității de asistență socială 

Proiectul de hotărâre întocmit de dl. Primar Epureanu Ion este însoţit de  avizul comisiei pentru 

probleme de dezvoltare economico – socială, buget finanţe, administrarea patrimoniului public şi privat, al 



comunei, agricultură, silvicultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi comerţ, de avizul 

comisiei pentru probleme de invatamant, sanatate, cultura, protectie sociala, activitati sportive si de agrement, 

precum și de avizul comisiei pentru probleme de administrație publică, juridică, apărarea ordinii și liniștii 

publice, a drepturilor cetățenilor. 

Secretarul general al Comunei cu atribuții delegate explică faptul că Acordului de cooperare 

privind organizarea și exercitarea  activității de asistență socială va fi încheiat cu Asociația Comunelor din 

România – Filiala Brașov. 

Nefiind alte discuţii sau comentarii asupra punctului 7 de pe ordinea de zi,  d-na Consilier Local 

Opra Margareta, președinte de ședință, supune la vot Proiectul de hotărâre, fiind votat cu 13 voturi pentru de 

către cei 12 consilieri prezenți fizic la ședință și un consilier local online prin aplicația whatapp, fiind adoptată 

astfel Hotărârea nr. 12 din data de 31.01.2022. 

 

8. Diverse 

D-ul Consilier Local Zămăcău Gheorghe propune să fie achiziționată de către Primăria 

Comunei Racoș, o autoutilitară tip basculantă. 

D-ul Consilier Local Lorincz Botond menționează faptul că este inutil a se achiziționa o 

autoutilitară tip basculantă, deoarece Primăria Comunei Racoș deține 2 tractoare. Mai specifică faptul că 

achiziționare a unei autoutilitare tip basculantă implică niște costuri suplimentare: asigurare,  costuri de 

întreținere, etc. 

D-ul Viceprimar Rakosi Ioan propune că ar fi mai bine să fie achiziționată o remorcă. 

 

Nefiind alte discuții, președintele de ședință d-na Consilier Local Opra Margareta, declară ședința 

închisă. 

 

 

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ  

                   OPRA MARGARETA                                             

 

                                                                                                                    Vizat, 

             SECRETAR GENERAL AL COMUNEI  

                                 cu atribuții delegate 

                                                                                           POP – LASCU ROXANA 

 

 

 


